
 آرمان ملی: سعید عبدولی دارنده مدال های طلای جهان و 
برنز المپیک این بار در کسوت مربی قهرمان لیگ انتقادات زیادی 

به محمد بنا وارد کرد. 
   انتقاد 

سعید عبدولی دارنده مدال های طلای جهان و برنز المپیک در 
واکنش به صحبت های بنا درباره علت دعوت نشدنش به اردوی 
تیم ملی کشتی فرنگی، شدیدا از محمد بنا انتقاد کرد. روز 8 شهریور 
سال 1400 پس از صحبت های محمد بنا سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی درباره عدم دعوت از وی به اردوی تیم ملی به دلیل کشتی 
نگرفتن در جام تختی، سعید عبدولی چهره شاخص و عنوان دار 
کشتی فرنگی ایرآنکه یک طلا و ۲ برنز جهان و یک برنز المپیک را در 
کارنامه خود دارد شدیدا به محمد بنا تاخت و او را به بی عدالتی متهم 
کرد. سعید عبدولی در پیام خود خطاب به محمد بنا نوشت: سلام 
آقای بنا. من کشتی گیری بودم که جواب اعتماد شما را ندادم که 
باید برم جام تختی کشتی بگیرم. مگه من اون کشتی گیری نبودم که 
تمام انتخابی ها همیشه منو مینداختین جلو واسه اینکه صدای بقیه 
ورزشکارا درنیاد و اونایی که دوست داشتی انتخابی نگیرن رو پشت 
من قایم می کردی. آقای بنا غیر از این بوده که من از همه مسابقات 
دست پر برگشتم. عبدولی در بخش دیگری از استوری خود خطاب 
به بنا نوشت: این را بگو کرامت و سامان بنده خدا رو چیکار کردی. 
اینم بگو که دعوت کرامت به این خاطر بود که تیکه بارونش کنید 
همتون، وگرنه کسای دیگه از قبل انتخاب شده بودن و فقط برای 
بستن دهان خبرنگاران بود که بگویی از عبدولی ها دعوت کردیم. 
آخه این سرمربیگری به چه دردی میخوره وقتی با خود شیرینی 
باشه. کشته مرده اینکه بیام اردو پیش شما باشم، نیستم. من اردویی 

میرم که سرمربیش حق و ناحق نکنه. به گزارش ایسنا، جملات 
عبدولی در بخش پایانی همراه با الفاظ نامناسب درباره سرمربی 

تیم ملی کشتی فرنگی بود که از انتشار آن خودداری کردیم. 
   عذرخواهی 

دارنده مدال برنز المپیک ۲01۶ ریو کشتی فرنگی با اشاره به 
انتقادهایی که در گذشته به علیرضا دبیر و محمد بنا داشت گفت: 
امیدوارم که دبیر به عنوان یک بزرگ تر، این موضوع را فراموش کند 
و ما را ببخشد. همچنین اگر انتقادی در گذشته با محمد بنا داشتم به 
دلیل اشتباهات خودم بود. سعید عبدولی روز جمعه ۲0 مرداد سال 
جاری در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: اختلافی میان من و رئیس 
فدراسیون کشتی وجود نداشت و اگر اختلافی بود به قول گفتنی 
این اختلافات حاد نبود و در رابطه با کشتی بود. با دیدن امکانات و 
تجهیزات در کمپ تیم های ملی احساس غرور و افتخار کردم که 
این زیرساخت ها در اختیار کشتی گیران قرار گرفته است. زمانی که 
وارد فدراسیون شدم این همه کار در ذهن من نمی گنجید که دبیر با 
تلاش و پیگیری زیاد توانسته بود برای رفاه حال ورزشکاران و مربیان، 
فراهم کند. وی همچنین به با اشاره به اختلاف نظر و انتقادهایی که 
در گذشته نسبت به عملکرد علیرضا دبیر و محمد بنا داشت، توضیح 
داد: در خصوص مصاحبه ای که چند سال پیش به دلیل ندانم کاری 
انجام دادم، عذرخواهی می کنم و امیدوارم که علیرضا دبیر به عنوان 
یک بزرگ تر، این موضوع را فراموش کند و ما را ببخشد. همچنین 
اگر انتقادی در گذشته با محمد بنا داشتم به دلیل برخی اشتباهات 

خودم بود. 
   این بار در کسوت مربی

ملی پوش سابق کشتی فرنگی ایران، بار دیگر شدیدا از محمد 

بنا انتقاد کرد. سعید عبدولی بعد از قهرمانی تیم گروه ملی فولاد 
در لیگ برتر کشتی فرنگی درباره اولین تجربه مربیگری خود، 
گفت: بعد از چند سال دوری از کشتی، بازگشتم مصادف شد با به 
دست گرفتن یک تیم در استان خوزستآنکه خدا را شکر توانستیم 
-۲۲ ۲۳ کشتی گیر خوزستانی که در سطح تیم ملی مطرح هستند 
را استخدام کنیم. ما کارهای استخدامی شان را انجام دادیم که بدون 
مشکل به کشتی شان ادامه دهند و تا زمانی که در تیم ملی هستند 
حقوق شان را دریافت کرده و از مزایای شرکت بهره مند شوند تا 
بعدا ان شاءا... در پست های مدیریتی و ورزشی بتوانند مشغول به 
کار شوند. وی حضور در لیگ برتر را تجربه سختی دانست و گفت: 
این اولین تجربه مربیگری ام بود، واقعا سخت بود و سعی می کنم 
دیگر تکرار نشود و در حیطه مربیگری لیگ و کشتی اصلا نباشم 
ولی اگر خواستم به کشتی کمک کنم فقط در تیم ملی باشد. واقعا 
لیگ برای مربیگری اصلا خوب نیست. عضو سابق تیم ملی فرنگی 
در پاسخ به این سوال که اگر از او خواسته شود که به تیم  ملی کمک 
کند، قبول کند: من فقط دیگر قصد مربیگری در لیگ را ندارم و اگر 
برای تیم ملی از من استفاده شود به روی جفت چشمانم، همه تلاشم 
را برای مملکتم خواهم کرد. عبدولی درباره سختی های کار محمد 
بنا در جایگاه سرمربیگری تیم ملی که سال ها تداوم داشت، گفت: 
محمد بنا که در لیگ مربیگری نکرده، کشتی گیر حاضر و آماده 
که مربی شهرستان زجرش را کشیده را تحویل گرفته، کار شاقی 
نکرده که! الان شهریار زندگی می کند اگر یک کشتی گیر را خودش 
به عنوان قهرمان استان تحویل داد بعد به به و چه چه بکنید! ما هم 
اینجا در شهرستان برایش دست می زنیم. دارنده مدال برنز المپیک 
۲01۶ ریو درباره اینکه چرا انتقاداتش از محمد بنا تمامی ندارد؟ 
گفت: با بنده خدا که من کاری ندارم. خدا باید دلش را با او صاف کند 
که این همه ظلم به این جوانان کرده است. اصلا من کاری ندارم، 
تا زمانی که تیم ملی بودم خودتان هم می دانید تنها کشتی گیری 
که تمام مسابقات انتخابی تیم ملی را شرکت کرد و اگر هم شرکت 
نکرد به اسم تیم ملی در جام یادگار امام حضورداشت و با رقبای 
مستقیمش کشتی گرفت، سعید عبدولی بود. هیچ کسی منتی 
سر من ندارد که بگوید سعید عبدولی را بدون انتخابی بردیم. همان 
سال ۲01۷ که در مسابقات هفت تیر دیسکالیفه شدم، تا دو ماه بعد 
از آن چهار کشتی با رقبای تازه نفس پشت سر هم گذاشتند که اگر 
به هر کدام شان می باختم از گردونه مسابقات کنار می رفتم. ببینید با 
چه سختی هایی برای من انتخابی می گذاشتند و من از آنها سربلند 
بیرون می آمدم. امروز منت مردم سر من هست، منت فدراسیون، 
کارمندان فدراسیون، کارکنان خانه کشتی سر من هست، اما منت 
هیچ مربی ای سر من نیست. دارنده مدال طلای جهان و برنز المپیک 
درباره پیش بینی خود از نتیجه تیم ملی کشتی فرنگی در بازی های 
المپیک، گفت: نتیجه خوبی می گیریم. حداقل ۲ مدال المپیک 
سهم خوزستان است. سعید عبدولی در واکنش به اینکه حقش در 
المپیک مدال طلا بود که به آن نرسید، تاکید کرد: از ما که گذشت. 
ان شاءا... برادران و پسرهایم بتوانند نتیجه بگیرند. پسرم قهرمان 

خردسالان کشور شده است. 

11ورزش سال پنجم
شماره   1709

شنبه 
1402 .09 .11
18    جمادی الاول     1445/    02    دسامبر     2023

a r m a n m e l i . i r

سعید دست بردار نیست

حمله عجیب عبدولی به محمد بنا بعد از قهرمانی!

 عربستان، میزبان فینال  
لیگ  نخبگان آسیا تا ۵ سال آینده! 

کنفدراسیون فوتبال آسیا، عربستان را به عنوان 
میزبان مرحله فینال دو فصل آتی لیگ نخبگان 
)سه فصل بعد از آن به طور موقت تا فصل -۲0۲8 
۲9( انتخاب کرد. لیگ نخبگان آسیا از سال آینده 
به عنوان برترین سطح از مسابقات باشگاهی این 
قاره با ۲4 تیم آغاز می شود و مطابق مسابقات لیگ 
قهرمانان اروپا فینال این مسابقات هم به صورت 
تک بازی انجام می شود. کنفدراسیون فوتبال 
آسیا دیروز از انتخاب عربستان به عنوان میزبان 
مرحله فینال دو سال آینده خبر داد. پاداش مالی 
سه برابر بیشتر از 4 میلیون دلاری است که فاتحان 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا در این فصل دریافت 
خواهند کرد. به همین ترتیب، فینالیست بازنده 
نیز با افزایش سه برابری، ۶ میلیون دلار دریافت 
خواهد کرد. در 1۲ سپتامبر ۲0۲۳، کنفدراسیون 
فوتبال آسیا از همه انجمن های عضو خود دعوت 
کرده بود تا آمادگی خود را برای میزبانی مرحله 
نهایی لیگ نخبگان اعلام کنند که متعاقباً، دو 
عضو ارشد - اتحادیه فوتبال عراق و عربستان در 
مهلت مقرر آمادگی خود را اعلام کردند. پس از 
ارزیابی زیرساخت ها و نیازمندی های اقامتی و 
همچنین سایر جنبه های عملیاتی کلیدی مورد 
نیاز برای برگزاری یک تورنمنت متناسب با اعتبار و 
جایگاه رقابت های باشگاهی برتر قاره که به تازگی 
بازسازی شده است، عربستان به عنوان میزبان 

نهایی انتخاب شد.

ویژه

آدیداس از دو پیراهن جدید 
بایرن مونیخ برای سال ۲۰۲۴ 
رونمایی کرد. یکی از این دو یک 
پیراهن تمرینی جدید است 
که به شکلی ساده طراحی شد. 
لوگوی آدیداس با بایرن مونیخ 
هم با رنگ قرمز بر روی لباس 

خودنمایی می کنند. 

والنتینو یوئل در تابستان سال 
گذشته از نیوکسل جتس استرالیا 
به آلومینیوم اراک پیوست 
و نیم فصل در این تیم عضویت 
داشت و پس از آن به عنوان بازیکن 
قرضی به ام صلال قطر پیوست، 
اکنون دوباره راهی ای لیگ 

استرالیا شد. 

الاهلی عربستان در حالی 
مسابقه لیگ روشن مقابل ابها 
را با کسب پیروزی 6 بر صفر و 
تثبیت جایگاهش در رده ششم 
به پایان رساند که گابریل ویگا، 
ستاره نوظهور فوتبال اسپانیا 
توانست روی پنج گل تیمش 

ایفای نقش کند. 

ت
شــ

س نو
عک

        درخشش   بازگشت به استرالیا ساده

گفت وگو

نبی ا... باقری ها مدافع سال های نه چندان 
دور پرسپولیس در خصوص عملکرد شاگردان 

گل محمدی صحبت کرد. 
   نظر شما درباره تساوی تیم فوتبال 
پرسپولیس مقابل النصر عربستان چیست؟

 پرسپولیس خوب بازی کرد، اما در گلزنی هنوز 
موفق نیست. البته عدم گل زدن مشکل بزرگ 
فوتبال ایران است. نحوه بازی کردن النصر بعد از 
10 نفره شدن، خیلی تغییر کرد و به غیر از نفرات 
خارجی شان، بازیکنان عربستانی عملکرد مناسبی 
داشتند. ارائه فوتبال فنی و تاکتیکی از سوی 
فوتبالیست های بومی عربستانی به خاطر حضور 
بازیکنان بزرگ دنیا در لیگ این کشور است. 
داشته های پرسپولیس همین بود و بازیکنان تمام 

زورشان را مقابل النصر گذاشتند. 
   در مورد دیدار پرسپولیس و الدحیل در 

ورزشگاه آزادی چه نظری دارید؟
 بازی مقابل الدحیل بسیار تعیین کننده است، 
اما پرسپولیس آنچنان کار سختی ندارد، البته 
بازیکنان اجازه اشتباه کردن در این بازی خانگی 
را ندارند. البته جمله حق اشتباه کردن در این 
بازی را ندارند، در فوتبال اشتباه است! چون این 
جمله استرس و فشار زیادی روی بازیکن و مربی 
می آورد، اما یکی از زیبایی های فوتبال به خاطر 
بروز اشتباهات از سوی بازیکنان و مربیان است. 

    درباره تغییر نسل در تیم ملی فوتبال 
ایران نظر شما چیست؟

جوانگرایی هم در باشگاه ها و تیم ملی تعطیل 
شده و میدان به جوانان داده نمی شود. آیا تیم ملی 
برای -4 ۵ سال آینده بازیکن نمی خواهد؟ قطعا 
سرمربی بعدی تیم ملی دیگر بازیکن باتجربه 
ندارد. فرق فوتبال ایران با ژاپن، اینجا ها مشخص 
می شود، ژاپن به دنبال قهرمانی در جام جهانی 
است و مربی تیم ملی ایران می ترسد با جوانگرایی 

تیمش، به جام جهانی راه پیدا نکند. 

باقری ها:
بازیکنان پرسپولیس 

تمام زورشان را 
مقابل النصر گذاشتند

 تمجید فدراسیون جهانی 
 از دو دختر هندبالیست  ایرانی 

ایسنا:فدراسیون جهانی هندبال بعد از اولین 
دیدار تیم ملی ایران در مسابقات قهرمانی جهان 
به تمجید از دختران هندبال ایران پرداخت و 
نوشت: »لهستان برای چهارمین بار در پنج دوره 
گذشته در مسابقات قهرمانی زنان جهان شروعی 
پیروزمندانه داشت. این تیم اروپایی به وضوح 
باتجربه تر از ایران بود که تازه برای دومین بار در 
رقابت های برتر هندبال جهان حضور می یابد. 
شروع قدرتمندانه لهستان که این تیم اروپایی 
را 9 بر یک از حریف پیش انداخت، سبب شد 
مربی ایران، غلامعلی اکبرآبادی، تایم اوت بگیرد 
و جان تازه ای به تیمش بدهد؛ تیمی که به دلیل 
جابه جایی های زیاد عقب مانده بود. در حالی که 
مدافعان ایران با گام های زیاد و پاس های نادرست 
هر فرصت برای امتیاز گرفتن مقابل لهستان را 
از بین می بردند با ورود فاطمه خلیلی بهفر به 
دروازه بان تیم ملی ایران، شرایط دفاع بهتر شد 
و خلیلی از هشت شوت اول که با آن روبه رو شد، 
4 سیو داشت و با بازده ۵0 درصدی تیم را نجات 
داد. پس از آن سیوها، سرمربی لهستان مجبور به 
گرفتن تایم اوت شد زیرا آرنه سنستاد از شرایط 
بازیکنانش کاملاً ناامید شده بود. با ورود بازیکنان 
جدید به زمین، لهستان تعداد گل های خود را 
بیشتر کرد. هر چند در نهایت تیم لهستان ۳۵ 
بر 1۵ برد اما ایران در برخی مواقع نشانه هایی از 
پیشرفت را نشان داد. فاطمه مریخ، که پیش از 
این در مسابقات قهرمانی دختران جوان ۲0۲۲ 
درخشیده بود و در بین 10 گلزن برتر قرار گرفته 
بود در این مسابقات بازی بسیار خوبی را با شش 

گل به نمایش گذاشت.«

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
تسنیم: نشست هفتگی اعضای کارگروه ورزش حزب مؤتلفه 
اسلامی با حضور سید میرشاد ماجدی رئیس هیات فوتبال 
استان تهران و عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال برگزار شد. 
میرشاد ماجدی عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در رابطه 
با جذب اسپانسر و تقویت بنیه مالی هیات تصریح کرد: زمانی که 
سرپرست فدراسیون شدم تنها 18۷ میلیون در حساب بود طی 
۷ ماه مدیریت توانستم حدود ۲00 میلیارد جذب کنم زمانی 
هم که از فدراسیون می رفتم بیش از ۷0 میلیارد در حساب پول 
داشتیم، بنا براین راه جذب امکانات مالی و اسپانسر را خوب 
می دانم لذا سعی خواهم کرد در هیات فوتبال تهران هم مشکل 
مالی نداشته باشیم. در همین راستا به جامعه فوتبال اطمینان 
می دهم طی ماه های آینده ساختمان مناسب و آبرومندانه ای 
برای هیات تهیه خواهیم کرد. ماجدی در پاسخ به این پرسش 
که با توجه به انتخابات پیش روی فدراسیون فوتبال آیا نامزد 
احراز ریاست فوتبال هم خواهد شد، گفت: در حال حاضر تنها 
به هیات فکر می کنم و تمام اهتمام و جدیت خود را مصروف 

پیشبرد فوتبال تهران خواهم کرد. 

بیــن المــلل 
  در حالی که میلان قصد اخراج استفانو پیولی را ندارد، 
ً به  آنها پرونده گزینه های خود را باز نگه داشتند و ظاهرا
آندری شوچنکو پیشنهاد داده اند.به گزارش مدیاست، فشار 
روی پیولی پس از نتایج فوق العاده ناامیدکننده  زیاد شده 
است. روسونری تنها دو بازی از هشت بازی اخیر خود را 
در تمام رقابت ها برده است. شکست ۳ بر یک تیم ایتالیایی 
مقابل بورسیا دورتموند، آنها را در رده آخر گروه خود در لیگ 
قهرمانان اروپا قرار داد و بعید به نظر می رسد که میلان به 
دور بعدی صعود کند. اعتماد به پیولی از طرف هواداران کم 
کم کمرنگ می شود، اما مدیران میلان تصمیم گرفته اند به 

مربی ای که کمتر از دو سال پیش آنها 
را به قهرمانی در لیگ هدایت کرده 

فعلا پایبند باشند. با این حال انتظار 
می رود به زودی اوضاع تغییر کند. 
شوچنکو پس از ترک جنوا در سال 
گذشته همچنان بیکار است و اخیراً 
به عنوان جایگزین احتمالی پیولی به 

مدیران میلان پیشنهاد شده 
است و مایل به امضای 

قرارداد تا پایان فصل 
است. باید دید سران 
میلان چه تصمیمی 
خواهند گرفت و 
از  بعد  پیولی 
ناکامی در لیگ 
قهرمانان برکنار 
خواهد شد یا خیر. 

زمان خام تیم ملی 

تیم ملی تا آغاز مسابقات جام ملت ها فرصت 4۵ روزه دارد. 
فرصتی که ما از آن صحبت می کنیم زمان خام است و در واقع 
بازیکنان تیم ملی از این 4۵ روز تنها 10 در اختیار سرمربی 
خواهند بود که این زمان کمی است. در حال حاضر مسابقات 
لیگ برتر در کشور ما و اروپا در حال برگزاری است و لژیونرهای 
تیم ملی هم در کوران مسابقات باشگاهی شان هستند. این 
زمان زیادی نیست و سرمربی تیم ملی باید تلاش کند تا از 
این زمان به بهترین نحو ممکن استفاده کند. بازیکنان تنها در 
فیفادی در اختیار تیم ملی هستند و همان طور که گفتم این 
زمان حدود 10 است. حالا باید ببینیم که در این 10 ساعت 
چه چیزی در اختیارمان است؟ چرا که به هر حال بازیکنان با 
خستگی و احتمالاً مصدومیت روبه رو می شوند و علاوه بر این 
از نظر فکری تحت تأثیر مربیان باشگاهی خود هستند و برای 
رسیدن به آمادگی ذهنی در تیم ملی نیاز به زمان دارند. مثلًا 
یک بازیکنی که در دفاع راست بازی می کند وظایف متفاوتی 
در تیم باشگاهی و تیم ملی دارد و باید به او زمان بدهیم تا 
بتواند دستورات تیم ملی را پیاده کند. اما باید بدانیم که مربیان 
تیم ملی دست شان کاملا باز است و بر اساس تفکر خودشان 
بازیکنان را به تیم ملی دعوت می کنند که با توجه به پتانسیل 
بالایی که فوتبال ما دارد، انتخاب بازیکنان مورد نظر کار 
سختی نیست. بازیکنی که از فوتبال باشگاهی به ملی می آید 
نیازمند یک ریکاوری خوب است چرا که در غیر این صورت 
بازیکن در کوتاه ترین زمان خسته و دچار مصدومیت می شود. 
اگر برای تیم ملی تاریخ  شمار بگذاریم، می بینیم که بازیکنان 
کنونی تیم ملی ما حدود 8 سال با هم هستند و کاملًا یکدیگر 
را می شناسند. حال این سؤال پیش می آید که آیا این موضوع 
به سود تیم ملی است یا به ضرر تیم ملی؟ این موضوع از جهاتی 
خوب است، اما بدی هایی هم دارد که این بدی ها می تواند 
تیم ملی را در جام ملت ها از هدف خود دور کند. این موضوع از 
نظر هماهنگی و همبستگی فوق العاده است و بازیکنان کنونی 
کوچک ترین حرکات یار خود را می دانند و به سبک بازی 
همدیگر کاملًا آگاه هستند اما معایب آن این است که مربیان 
تیم حریف به راحتی می توانند بازیکنان ما را آنالیز کنند. شما 
تیم دیگری را بگویید که 8 سال با هم هستند. هیچ تیمی 
اینگونه نیست و این تیم فقط تیم ملی ایران است که سال ها 
است با این بازیکنان در مسابقات مختلف حاضر می شود. بازی 
پرسپولیس-  النصر نشان داد که ما یک مهره از حریفان عقب تر 
هستیم. دیدیم که پرسپولیس با وجود 10 نفره شدن النصر 
نتوانست به این تیم گل بزند و پیروز شود. جام ملت های قطر 
آخرین فرصت تیم ملی کنونی برای رسیدن به قهرمانی است 
چرا که قطعاً این تیم پس از جام ملت ها دستخوش تغییرات 
اساسی خواهد شد. از نظر من تیم ملی باید در جام ملت ها با 
همین ترکیب حاضر شود و پس از آن دستخوش تغییرات 
اساسی شود. البته نمی توان ترکیب تیم ملی را زیر و رو کرد 
و باید حداقل ۲ بازیکن قدیمی در تیم ملی بمانند. این تیم 

منظم ترین و بهترین تیم حال حاضر ما است. 

جلال چراغپور 
 کارشناس فوتبال 

نصرتی: هو کردن بازیکنان با فرهنگ هواداران تراکتور همخوانی ندارد

طباطبایی: استقلال همیشه پتانسیل قهرمانی دارد

مربی تیم فوتبال تراکتور تبریز بر این اعتقاد 
است که هو کردن بازیکنان با فرهنگ بالای 
هواداران این تیم همخوانی ندارد. محمد نصرتی 
در گفت وگو با تسنیم، درباره پیروزی تیمش 
برابر فولاد خوزستان اظهار داشت: با تیمی بازی 
داشتیم که از یک شهر با آب و هوایی متفاوت به 
تبریز آمده بود. ما در دقیقه ۲0 گل زدیم و در 
ادامه هم شانس های خوبی را روی دروازه فولاد 
ایجاد کردیم و فکر می کنم مستحق برد در این 
بازی بودیم. اگر این مسابقه را نمی بردیم کارمان 

سخت می شد، ولی با این پیروزی به جدول 
برگشتیم. وی در واکنش به برخی اتفاقات 
حاشیه ای که روی سکوهای ورزشگاه یادگار 
امام )ره( تبریز رخ داد، تصریح کرد: در اینکه 
هواداران تراکتور همیشه حامی تیم هستند 
حرفی وجود ندارد و برای همه ما فقط باید نام 
تراکتور مهم باشد. آنها در ابتدای فصل و در بازی 
با پرسپولیس و شارجه ورزشگاه را پر کردند و 
نشان دادند که چقدر تیم شان را دوست دارند و ما 
هم قدردان حمایت های آنها هستیم، ولی برخی 

مسائل ممکن است به تیم آسیب بزند. مربی تیم 
فوتبال تراکتور خاطر نشان کرد: در بازی با فولاد 
یکی دو نفر تشویق و یکی دو نفر نیز هو شدند که 
این با فرهنگ بالای هواداران تراکتور همخوانی 
ندارد. من تا به حال ندیده بودم بازیکنی را در 
تراکتور هو کنند و ما باید روی این مسائل تمرکز 
داشته باشیم که اگر اتحادی وجود نداشته 
باشد ممکن است تراکتور ضربه بخورد. همه ما 
باید در سختی ها کنار همدیگر بایستیم و از نام 
تراکتور دفاع کنیم. وقتی شکست می خوریم 

ما از هواداران بیشتر ناراحت هستیم، ولی مهم 
این است که همه ما در شرایط سخت اتحاد و 
همدلی خود را حفظ کنیم. نصرتی در پاسخ 
به این پرسش که آیا تراکتور می تواند مدعی 
قهرمانی باشد، گفت: ما باید در بازی های آینده 
خوب امتیاز بگیریم و تا پایان نیم فصل اول یک 
جایگاه مناسب را به دست بیاوریم. بدون شک 
در نیم فصل این فرصت را داریم که اقدامات لازم 
را انجام دهیم تا تراکتور برای ادامه لیگ شرایط 

خوبی پیدا کند. 

هادی طباطبایی دروازه بان اسبق استقلال 
گفت: صدرنشینی این تیم جرقه نیست و همیشه 

پتانسیل قهرمانی را دارد. 
   روند استقلال 

هادی طباطبایی در گفت وگو با فارس، در مورد 
روند صعودی استقلال و حضور این تیم در صدر 
جدول لیگ برتر با وجود اینکه شاید ابتدای فصل 
کمتر کسی فکر می کرد آبی ها بین مدعیان قرار 
بگیرند، اظهار داشت: جواد نکونام جزو مربیان 
صاحب سبک است. او در دوران بازی خودش 
چه در لالیگا و چه در تیم ملی، با مربیایی کار 
کرده که ورژن خوبی از نظر تاکتیکی و مدیریت 
تیم داشتند. وی افزود: قالب فکری خودش هم 
در فوتبال به همین شکل است که دوست دارد 
کارش را براساس نظم تیمی و تاکتیکی انجام 
بدهد. به رغم تمام مشکلات موجود، نکونام با نگاه 
مثبتی که داشته توانسته از ظرفیت های تیمش 

به خوبی استفاده کند. در واقع در کنار اتفاقات ریز 
و درشتی که برای استقلال افتاد، سرمربی تیم 
توانست تفکرات تاکتیکی خودش را سریعا به 

بازیکنان انتقال بدهد. 
   بازی هجومی

دروازه بان اسبق استقلال در مورد اینکه تصور 
بسیاری بر این بود امسال فوتبالی مانند فولاد در 
فصول گذشته را شاهد هستند اما اکنون تیم 
نکونام با شیوه ای دیگر و هجومی بازی می کند، 
گفت: استقلال به خودی خود خصوصیاتی دارد. 
چون این تیم طرفداران زیادی در سراسر کشور 
دارد، همیشه این انتظار می رود که فوتبالی رو به 
جلو و هجومی را ارائه بدهد. نکونام از این ظرفیت 
خیلی خوب استفاده کرد. او با تمام مشکلاتی که 
سر راهش بود، تمام انرژی خودش را روی این تیم 
گذاشت تا بتواند نتیجه بگیرد که این اتفاق افتاده 
است. وی در خصوص عملکرد هجومی استقلال و 

خلق موقعیت های مختلف با استفاده از مهره هایی 
مانند مهرداد محمدی و بلانکو، گفت: این مساله 
به نوع تاکتیک تیم بر می گردد. ما شاهد بازی های 
ترکیبی مختلف هستیم. بخشی از تیم بازیکن 
یا بازیکنان تمام کننده هستند، بخش دیگر 
بازیکنانی هستند که باید مهره های هجومی را 
تغذیه کنند. یعنی یک مرحله قبل از گلزنی این 
است که چه روش هایی برای رسیدن توپ به 
مهاجمان وجود دارد. انتقال توپ در تیم استقلال 
شکل خوبی گرفته و رفته رفته بهتر هم می شود. 

   ربیعی و ذوب آهن 
طباطبایی در مورد اینکه این هفته، هم کار 
متفاوتی از تیم ربیعی در استفاده از اوت های بلند و 
تو پ های ریباند پشت محوطه جریمه آبی ها و هم 
شیوه متفاوتی از تیم نکونام و استفاده از شوت های 
متعدد را شاهد بودیم، عنوان کرد: ۲ تیمی در 
مقابل هم قرار گرفتند که مربیانشان دارای تفکرات 

تاکتیکی خاصی هستند. قطعا وقتی ۲ مربی با این 
شرایط مقابل هم قرار می گیرند به خوبی یکدیگر را 
آنالیز می کنند. وی افزود: به اعتقاد من هردو آنالیز 
خیلی خوبی از هم داشتند. به نسبت این آنالیز، هم 
چینش تیم خودشان را تعیین و هم تاکتیک بازی 
خودشان را انتخاب کردند. ذوب آهن محمد ربیعی 
شاید قهرمان نشود اما با ادامه این روند می تواند در 
قهرمانی این فصل نقش تعیین کننده ای داشته 
باشد چون امتیازاتی که در تقابل این تیم با مدعیان 
قهرمانی ردوبدل می شود، در مسیر قهرمانی 

تاثیرگذار است. 
   قهرمانی؟

طباطبایی در مورد اینکه برخی معتقدند 
صدرنشینی استقلال یک جرقه است و ممکن 
است در هفته های آینده این جایگاه را از دست 
بدهد، گفت: نه، صدرنشینی استقلال جرقه 

نیست. 


